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                                                            Z A P I S N I K 

 

11. sjednice GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA   održane   15. ožujka 2023.godine u  

Vijećnici Grada Paga, Branimirova obala 1, s početkom u 13,30 sati. 

  

 PRISUTNI:  Jasna Magaš, Dinka Maržić,  Branimir Paro Vidolin, Franči Bukša,  

                      Ana Kuković Borgelott, Vesna Fabijanić, Ana Šćiran, Željko Maržić i   

                      Toni Herenda                  

ODSUTNI:   Domagoj Vičević, Mirjana Tičić, Stipe Žunić i Barbara Kurilić (svi opravdali  

                      izostanak) 

  OSTALI:     gradonačelnik Ante Fabijanić, pročelnica Ureda Grada Sanja Bukša Kustić,          

                      pročelnica Upravnog odjela  za komunalni sustav i imovinsko pravne poslove  

                      Ana Šupraha, pročelnica Upravnog odjela za  prostorno uređenje i gospodarstvo  

                      Marija Radoslović, pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije Diogen  

                      Šuljić,  novinar Radio Paga Josip Portada 

                  

              Predsjednica  je pozdravila sve prisutne te konstatirala da je sjednici nazočno 

 9 vijećnika i da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

- Verifikacija zapisnika 10.  sjednice Gradskog vijeća 

 

         Predsjednica Vijeća dala je zapisnik 10. sjednice Gradskog vijeća na verifikaciju. 

         Branimir Paro Vidolin -  pod Vijećničkim pitanjima nedostaje  drugi dio mog pitanja:  

Kakva je situacija sa Dječjim vrtićem? 

         Obzirom da više nitko od vijećnika nije imao primjedbu na zapisnik, predsjednica 

Vijeća  je nakon prebrojavanja glasova konstatirala da je s 7 glasova „za“ i 2 „suzdržana“ 

glasa usvojen zapisnik 10. sjednice Gradskog vijeća održane 19. prosinca 2022.godine. 

 

         Franči Bukša-  Ispričavam se HDZ-u što sam ih optužio da su ostavili smeće u 

Kneževom dvoru. 

        Na prošloj sjednici Vijeća predložio sam da se, osim plaže za pse, uredi i plaža za mačke. 

Obzirom na to kako su to mediji prezentirali, a i neki vijećnici, dovelo je do toga da je 

nažalost taj dobar projekt propao. 

 

Usvajanje dnevnog reda 

 

       Predsjednica  Vijeća  Jasna Magaš predložila je dopunu dnevnog reda sa točkom: 

ODLUKA o utvrđivanju svojstva nerazvrstanih cesta javnog dobra u općoj uporabi, te dala 

predloženi dnevni red s nadopunom na glasanje. Nakon prebrojavanja glasova konstatirala je 

da su vijećnici sa 9 glasova „za“ (jednoglasno) usvojili slijedeći 

 

                                                 D N E V N I   R E D  

 

1. ODLUKA o potpisivanju Ugovora sa Čistoćom Pag d.o.o o prijenosu prava vlasništva 

komunalne opreme 

2. ODLUKA o utvrđivanju svojstva nerazvrstanih cesta javnog dobra u općoj uporabi 
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AD - 1. ODLUKA O POTPISIVANJU UGOVORA SA ČISTOĆOM PAG DOO O  

            PRIJENOSU PRAVA VLASNIŠTVA KOMUNALNE OPREME 

 

           Marija Radoslović – Grad Pag je na Javni poziv Fonda za zaštitu okoliša i energetsku  

učinkovitost (JP ZO 2/2021) za neposredno sufinanciranje nabave komunalne opreme za 

gospodarenje otpadom na otocima nabavio komunalnu opremu u vrijednosti od 650.000,00 kn 

s PDV-om (86.269,83€). Sukladno Javnom pozivu komunalna oprema sufinancirana je 60% 

od Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost strane u iznosu od 390.000,00 kn 

(51.761,90€) i 40 % od Grada Paga u iznosu 260.000,00 kn (34.507,93€). 

Projekt je uspješno realiziran i namjensko trošenje sredstava je u 2023. godini pravdano 

prema Fondu za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost.    

Obzirom da cjelokupna vrijednost imovine koja se predaje trgovačkom društvu Čistoća Pag 

doo premašuje iznos iz članka 48. st.2 Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) 

samoupravi dužni smo postupiti po članku 48. st. 3. Zakona koji kaže da o stjecanju i 

otuđivanju nekretnina i pokretnina te drugom raspolaganju imovinom pojedinačne vrijednosti 

većom od 0,5% iznosa prihoda bez primitka ostvarenih u prethodnoj godini odlučuje 

predstavničko tijelo jedinice lokalne. 

           Donošenje ove Odluke potrebno je kakao bi  Čistoća Pag d.o.o. mogla ishodovati 

potrebnu dozvolu. Slijedom navedenog predlaže se donošenje ove Odluke. 

           Vesna Fabijanić – Kada bi se moglo krenuti sa pražnjenjem „smeđih kanti“? 

           Marija Radoslović – Čim Čistoća Pag d.o.o. dobije potrebnu dozvolu početi će vršiti  

uslugu odvoza takvog smeća. 

 

           Obzirom da se više  nitko nije javio za riječ, predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                       ODLUKU  

              O POTPISIVANJU UGOVORA SA ČISTOĆOM PAG DOO  

            O PRIJENOSU PRAVA VLASNIŠTVA KOMUNALNE OPREME 

 

 

 

 AD – 2. ODLUKA O UTVRĐIVANJU SVOJSTVA NERAZVRSTANIH CESTA JAVNOG  

              DOBRA U OPĆOJ UPORABI 

 

         Ante Fabijanić – Ovom Odlukom se predlaže evidentiranje nerazvrstanih cesta na 

području Grada Paga kako u Pagu tako i u drugim mjestima. Trenutno smo u fazi  

projektiranja šetnice na području Vodica a nemao pristup toj šetnici. To su postojeći putevi i 

staze koje se koriste na tom području. Ovom Odlukom  bi se evidentiranjem tih cesta kao 

javno dobro u općoj uporabi omogućio pristup samoj šetnici.  

        Željko Maržić –  Najprije bih dao jednu sugestiju. Sazvana je ova sjednica Gradskog 

vijeća s jednom točkom, a onda se dnevni red nadopunio i s ovom drugom točkom. Predlažem 

da se ubuduće to ne događa obzirom da nemamo vremena proučiti predložene materijale. 
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       Osobno sam za to da se napravi šetnica i sam sam poticao da se pokrene  projektiranje  te 

šetnice kao i šetnice na Bašaci. Kad govorimo o  nerazvrstanim cestama po zakonu to su one 

ceste koje su u upotrebi više godina i evidentirane na orto-foto snimci iz 2011.godine. 

Gledajući ove  skice koje ste nam dali uz prijedlog Odluke, a pretpostavljam da ih  je 

napravila ova tvrtka koja piše na skicama, vidim da na području Paga odnosno  Vodica 

nerazvrstane ceste prelaze sredinom nekih parcela pa tako npr. cesta označena plave boje ide 

dijagonalno od ceste NC 118 preko parcele za koje je Županijski ured za prostorno uređenje – 

Ispostava Pag izdao  uporabnu dozvolu. Koja je logika da se ide mimo akata koje je izdao 

Županijski ured. Protiv sam ovakve Odluke obzirom da u naravi nije kako je ovdje 

predloženo. Takvih  stazica ima mnogo i prelaze preko parcela ljudi koji nisu ovdje. 

Predlažem da se takve ceste rješavaju prema  važećem UPU-a. Ne znam koliko je ovo u 

skladu sa Zakonom o nerazvrstanim cestama. Znam da imamo neevidentirane ceste i treba ih 

evidentirati ali  uz prethodnu provjeru katastra i suda. Pitanje je koridora tih cesta, a  trebali bi  

znati i gabarite tih cesta. To se iz ovog ne vidi. Trebalo bi angažirat neku geodetsku kuću koja 

će napraviti elaborat i da se temeljem toga i knjiže takve ceste. 

       Ante Fabijanić-  Imamo  šetnicu u dužini od cca 2 kilometra, a nemamo do nje  

pristupnog puta. Ne vidim  opravdanog razloga da ljudi koji  nisu sa kućama tik do mora da 

nemaju pristup plažama. Ono što se neće moći provesti i ako prelazi preko sredine nečije  

parcele to ni nećemo provesti. Ukoliko netko ima uporabnu dozvolu i ako se kosi sa  orto-foto 

snimkom  to se neće provesti. 

       Ana Kuković Borgelott- Da li su ti vlasnici suglasni da im   preko parcela prolazi put? 

       Ante Fabijanić- Ovo je opći interes i kad se on utvrđuje ne pita se vlasnika za suglasnost, 

ali će se sa svakim takvim vlasnikom razgovarati. 

       Željko Maržić- Prvi sam za to da  se prave ceste  ali govorim o jednakom principu i 

pristupu za sve ceste. Ovdje je ucrtano  nešto što po meni nema smisla niti je korektno. 

       Ante Fabijanić- Ovo nije konačna Odluka. Ona će se dopunjavati. Biti će problema i 

negdje će se ove ceste moći izvest, a negdje ne. Ukoliko nekom ide po sredini parcele 

dogovoriti ćemo se sa vlasnikom da ta ceste ide  rubom parcele. Nisam za to da se nekom 

uništava parcela. 

 

       Obzirom da se više  nitko nije javio za riječ, predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te  nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 7 glasova „za“, 1 

glasom „protiv“ i 1 „suzdržanim“ donijeli 

 

                                                             ODLUKU  

                  O UTVRĐIVANJU SVOJSTVA NERAZVRSTANIH CESTA 

                               JAVNOG  DOBRA U OPĆOJ UPORABI 

 

VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

1. Toni Herenda -  Što je sa izgradnjom zgrade srednje škole. Na terenu postoji tabela o 

početku radova  još iz prosinca prošle godine a ništa se ne gradi. Drugo, što je sa 

zgradom u Dinjišci? 

Ante Fabijanić – Što se tiče izgradnje zgrade za srednju školu  upitati ću Zadarsku 

županiju obzirom da je to u  njihovoj ingerenciji. 

Što se tiče zgrade  u Dinjišci  nedavno je MO Dinjiška imao sastanak  te očekujemo da 

nas  izvjesti o svojoj odluci. 
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2. Branimir Paro Vidolin- Koliko je Grad Pag  vezano za katastarsku izmjeru poslao 

uplatnica Benediktinskom samostanu obzirom  da su vlasnici mnogih parcela? 

Drugo, zašto pročelnici  ne sudjeluju na  događajima koje organizira Gra pogotovo 

kada se one događaju u radno vijeme npr. za Božićni domjenak? 

Ana Šupraha -  Ako nisam   u gradu ne mogu prisustvovati takvim manifestacijama. 

Konkretno, a govorim u svoje ime, u to vrijeme sam bila  odsutna iz Paga. 

Što se tiče zaduženja Benediktinskom samostanu ako je otišlo zaduženje, što ću 

provjeriti, onda je otišla samo jedna uplatnica  na iznos od 300,00 kn kao i svima 

drugima u ovoj fazi, bez obzira koliko parcela imaju. Kasnije će zaduženje ići ovisno 

o broju parcela koje posjeduju. 

 

3. Franči Bukša- Na staroj cesti od Košljuna prema Povljani  gomila se smeće. Koliko 

znam ta cesta je uključena u turističku biciklističku stazu. Ljeti se tamo voze turisti, a 

tamo je odloženo  puno smeća. Kako stati  na kraj takvom nelegalnom  odlaganju 

raznog smeća. Predlažem da stavite kamere kakao bi se pronašao počinitelj. 

Ante Fabijanić -  Ispisali smo već mnoge kazne ali nažalost to se i dalje događa. 

Možemo postaviti kamere, no onda će se bacatina drugom mjestu. Imamao preveliki 

prostor za kontrolu. Već smo nekloliko puta imali akciju čišćenja no i dalje se odlaže. 

Nažalost radi se o nesavjesnim  građanima ili tvrtkama koje odlažu to smeće.  

 

4. Željko Maržić –  Molio bih ako mi se može dostaviti presuda Ustavnog suda donesena 

vezano uz naknadu za nerazvrstane ceste. Možete dostaviti  putem e-maila. 

Drugo, zanima me nagodba sa  tvrrtkom RAJ d.o.o.. Koliko smo im do sada platili i 

koliko je Grad Pag još dužan platiti? 

Treće, ovo Vijeće je donjelo neke odluke kojima se gradonačelniku dala suglasnost da 

obavi određene poslove. Bio bi dobro da  se Vijeće izvjesti što je po tom učinjeno. 

Diogen Šuljić -  naplata se vrši u mjesečnim anuitetima i to cca 44.500,00 eura. Ovom 

dinamikom otplate do isplate cjelokupnog duga  još bismo trebali plaćati cca  3 

godine. Morao bih napraviti točan izračun duga. 

Željko Maržić – Molim da mi to dostavite e-mailom.  

 

 

 Rad sjednice je završen  u  14,05 sati. 

 

KLASA: 026-02/21-01/11 

URBROJ: 2198/24-05/01-22-11 

Pag,  15. ožujka 2023.          

                                

                                          GRADSKO VIJEĆE GRADA PAGA 

 

Zapisničar                                           Pročelnica                                      Predsjednica 

Iris Omazić                                        Ureda Grada                                   Gradskog vijeća 

            Sanja Bukša Kustić                              Jasna Magaš 

 

 


